
همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرامد-  مدیر 
طیور سازمان جهاد کشــاورزی استان همدان 
گفت:  تولید و مصرف مرغ سایز تأمین کننده سلامت 
و اقتصاد جامعه است، که علاوه بر اقتصادی بودن، به 
سلامت جامعه نیز کمک خواهد کرد؛ زیرا میزان چربی 

وآنتی بیوتیک درمرغ سایز کمتر است.
علیرضا قراگوزلو در نشست خبری با اصحاب رسانه  
اظهار کرد: پروتئین نقش ارزشمندی در تأمین سلامت 
جوامع دارد، زیرا پروتئین بــه افزایش قدرت تعقل و 

سیستم ایمنی افراد بسیار کمک می کند.
مدیر طیور سازمان جهاد کشاورزی استان همدان با بیان 
اینکه ترقی کشور ها در گرو مصرف پروتئین حیوانی و 
به خصوص گوشت سفید است، اظهار کرد: با توجه به 
اینکه گوشت قرمز باعث بیماری های قلبی و عروقی 
می شود، بنابراین گوشت ســفید از اهمیت بالاتری 
برخوردار اســت. پروتئین حیوانی علاوه بر افزایش 
قدرت تعقل با توجه به داشتن ویتامین ب 12، به کاهش 
آلزایمر نیز )که امروزه با توجه به افزایش سن، جامعه به 
سمت کهن سالی می رود( کمک خواهد کرد؛ همچنین 
مصرف پروتئین به صورت گوشت سفید و با وزن کم، 

به کاهش کبد چرب در جامعه منجر خواهد شد.
وی با اشــاره به اینکه ســرمایه گذاری بــرای تأمین 
هزینه ها درخصوص تولید پروتئین 99 درصد توسط 
بخش خصوصی تحقق یافته اســت، ابراز کرد: این 
صنعت در جایگاه دومین صنعت مهم در کشور ازنظر 

سرمایه گذاری قرار دارد.
قراگوزلو تأکید کرد: کاهش مصرف پروتئین در جامعه 
علاوه بر آسیب به اقتصاد کشــور، به سلامت جامعه 

نیز آســیب خواهد زد؛ کاهش مصــرف پروتئین در 
برنامه غذایی مردم سیستم ایمنی افراد جامعه را تحت 
تأثیر قرار می دهد، به طوری که کشــور در مواجهه با 

بیماری هایی مثل کرونا آسیب پذیرتر خواهد شد.
مدیر طیور سازمان جهاد کشــاورزی استان همدان با 
بیان اینکه در راستای تأمین امنیت غذایی مردم تا امروز 
هیچ گونه کمبود جوجه ریزی نداشته ایم، اذعان کرد: در 
ماه گذشته دو میلیون و 964 هزار و 580 قطعه در 128 

واحد تولیدی جوجه ریزی شده است.
وی با تأکیــد بر اینکــه تولید و مصرف مرغ ســایز 
تأمین کننده سلامت و اقتصاد جامعه است، تصریح کرد: 
در این راستا موضوع پرورش مرغ سایز درنظر گرفته 
شده که علاوه بر اقتصادی بودن، به سلامت جامعه نیز 

کمک خواهد کرد؛ زیرا میزان چربی و آنتی بیوتیک در 
مرغ سایز کمتر است؛ البته درحال حاضر به جهت حفظ 
سلامت مردم مصرف آنتی بیوتیک بدون تجویز پزشک 

برای دام و طیور وجود نخواهد داشت.
قراگوزلو در ادامه ابراز کرد: درحال حاضر 90 درصد 
نهاده وارداتی است. این موضوع نیز خود همانند یک 
کشت فراسرزمینی و ورود آب مجازی به کشور بوده 
و در پرورش مرغ پیگیری می شود؛ برنامه آن به بخش 
خصوصی داده شد که امسال با مردمی سازی یارانه ها 

مشکلی درخصوص واردات نهاده ها وجود نداشت.
وی اذعان کرد: میزان مصرف نهاده تا زمان 42 روزگی 
جوجه اقتصادی است که هر جوجه با مصرف یک کیلو 
و 600 گرم نهاده به وزن یک کیلویی می رسد و ضریب 

خوبی است؛ همه دنیا برای رسیدن به این ضریب تلاش 
می کنند. اما ما با توجه به ذائقه مردم تا 65 روز نگهداری 
می کنیم که با مصرف دو کیلو و 200 گرم دان، یک کیلو 
گوشت به جوجه اضافه شود و 600 گرم دان اضافی 
مصرف می شود که به لحاظ اقتصادی مقرون به صرفه 
نیست و می توان این ارز نیمایی را به دارو و یا سایر آنچه 

مورد نیاز است، اختصاص داد.
مدیر طیور سازمان جهاد کشــاورزی استان همدان با 
اشاره به اینکه مرغ سایز دارای اهمیت جهانی است، 
گفت: یکی از عواملی که باعث کاهش صادرات مرغ 
است، افزایش وزن مرغ ها بوده که مورد تأیید در بازار 

جهانی نیست.
وی تأکید کرد: میزان ضایعات مرغ های با وزن بالا بیشتر 
خواهد بود و مرغ سایز به اقتصاد خانواده کمک خواهد 
کرد تا علاوه بر سلامت، بیشتر اقتصادی باشد. در همین 
راستا دامپزشکی موظف شــده با همکاری مدیریت 
صنایع نسبت به تجهیز کشــتارگاه ها به سورتینگ، 
سردخانه، تونل انجماد و باسکول آنلاین در دو ماه آینده 

اقدام کند تا مرغ ها سرت شوند.
قراگزلو با بیان اینکه در دو ماه آینده در بازار شاهد مرغی 
بیشتر از وزن یک کیلو و 900 گرم نخواهید بود، گفت: 
این مرغ ها به صورت کامل خواهنــد بود و مرغ های 
بیشتر از این وزن به صورت قطعه بندی در سطح شهر 

توزیع خواهند شد.
وی در پایان با بیان اینکه دولت در همین راســتا نیز 
گام های مؤثری برداشته است، افزود: میزان تأمین نهاده 
و بیمه طیور بیشتر از 42 روز نیست تا سلامت مردم و 

اقتصاد جامعه را حفظ کند.
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جشنواره انار لرستان در منطقه »تنگه سیاب« برگزار شد

خرم آباد-رضاحبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی لرستان از برگزاری جشنواره انار این استان در منطقه »تنگه سیاب« کوهدشت خبر داد.
، عطا حسن پور در حاشیه برگزاری جشنواره انار در »تنگه سیاب« کوهدشت، اظهار داشت: به منظور توسعه و رونق گردشگری کشاورزی نخستین جشنواره انار با حضور جمعی از مسئولان از 
جمله استاندار، نماینده مردم کوهدشت و رومشکان و همچنین جمعی از مدیران کل دستگاه های اجرایی استان و باغداران در منطقه »تنگ سیاب« کوهدشت برگزار شد. وی، عنوان کرد: این جشنواره با 
مشارکت کشاورزان و باغداران محل در چند بخش مختلف با برپایی سیاه چادر و عرضه انار و فرآورده های این میوه از جمله رب انار، آب انار، لواشک، ترشک و غیره برگزار شد. مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی لرستان با بیان اینکه این جشنواره با هدف توسعه گردشگری کشاورزی و معرفی انار مرغوب »تنگه سیاب« کوهدشت برگزار شد، افزود: پخت و عرضه غذاهای محلی، مسابقه 
بومی و محلی برای دانش آموزان، شعرخوانی با موضوع انار و همچنین اجرای برنامه های طنز از دیگر بخش های جانبی این جشنواره بود. حسن پور، عنوان کرد: جشنواره انار برای نخستین بار و با همکاری 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی و جهاد کشاورزی لرستان با هدف توسعه گردشگری کشاورزی در سطح استان برگزار شد که خوشبختانه با استقبال بی نظیر مردم و باغداران مواجه شد.

مدیر طیور سازمان جهاد کشاورزی استان همدان خبر داد:

تولید و مصرف مرغ سایز، به سلامت و اقتصاد جامعه کمک می کند

قائم مقام مهندسی گروه بهمن  :

سومین خط ساخت بدنه در بهمن موتور به سواری سدان ریسپکت اختصاص یافته است

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

 مدیرکل آموزش و پرورش استان اعلام کرد؛ 
صدور حداکثری احکام رتبه آموزشیار معلم و ترمیم حقوق 

فرهنگیان آذربایجان شرقی

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان 
شرقی گفت: احکام کارگزینی ترمیم حقوق و رتبه آموزشیار معلم برای اکثریت مطلق 
معلمان شاغل مشمول رتبه بندی ، با تلاش و مجاهدت شبانه روزی کارکنان ذیربط در 

اداره کل و ادارات مناطق و نواحی استان صادر شده است.
 علیرضا صیادی اظهارداشت: فرآیند صدور احکام رتبه یک، تقریبا برای همه همکاران 
شاغل مشمول رتبه بندی صادر شده و صدور احکام اندک باقی مانده نیز در دستور کار 

قرار دارد. 
وی اضافه کرد: با توجه به انجام مراحل مختلف تعیین رتبه معلمان در سامانه رتبه بندی 
و ارزیابی مدارک و مستندات معلمان توسط ارزیابان حرفه ای و کارگروه های مربوطه 
و در نهایت هیات های  ممیزی امیدواریم طی ماه های آینده، رتبه واقعی معلمان استان 

مشخص شده و احکام کارگزینی مربوطه صادر شود.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان تصریح کرد: با توجه به تلاش های شــبانه روزی 
همکاران استان و نواحی و مناطق، عملکرد استان آذربایجان شرقی در فرایند رتبه بندی 

جزو استان های پیشتاز می باشد.
صیادی در ادامه افزود: برای همکاران عزیز بازنشسته بعد از 31 شهریور 1400 ، فعلا 

حکمی صادر نشده و در آذر ماه، این مهم نیز میسر خواهد شد.
وی اضافه کرد: در خصوص همکاران انتقالی موقت و دائم با توجه به نیاز تبادل فایل 
انتقالی بین مناطق مبدا و مقصد قسمت اعظم کار انجام شده و در مواردی اندک باقی مانده 

نیز تلاش میشود تا آذرماه این مشکل نیز حل شود.
این مقام مسئول اظهار داشت: تاریخ صدور احکام از 31 شهریور 1400 بوده و با توجه به 
پرداخت علی الحساب نه ماهه  قبلی به حساب همکاران عزیز، سه ماه از مقدار پرداخت 
شده بابت ماههای فروردین - اردیبهشت و خرداد ماه سال 1401از مجموع پرداختی 
مزایای رتبه بندی کسر شده است  و تاریخ  اجرای احکام  ترمیم حقوق نیز از ابتدای مهرماه 

جاری بوده و معوقات آن نیز همانند رتبه بندی اعمال شده است .
وی در توضیحی افزود:   پرداخت  معوقه  احکام  ماههای قبل  همکاران منتقلی داخل 

استان در شش  ماهه اول سال  توسط منطقه مبدا صورت می گیرد .
 

دیدار مسئولین با ایثارگران البرزی در هفته بسیج

 کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرامد-مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان 
البرز در نشست هماهنگی برنامه های هفته بســیج گفت:ادای احترام بسیجیان به مقام 
شهدا در گلزارهای شهدا و دیدار جمعی از مسئولان لشگری و کشوری با ایثارگران از 

محوری ترین برنامه های بنیاد البرز در هفته بسیج است.
 سلیمان رستمیان در نشست هماهنگی برنامه های هفته بسیج که با حضور معاونین، 
فرمانده پایگاه بسیج و روسای ستادی اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز در 
سالن جلسات برگزار شد با گرامی داشت یاد و خاطر شهدا و ایثارگران و تبریک هفته 
بسیج، بسیج را برخاسته از بطن جامعه دانست و بیان کرد:بسیج و بسیجی یک تفکر و 
ایدئولوژی می باشد که امام خمینی )ره( از سال ها قبل از پیروزی انقلاب و در رژیم پهلوی 

برای مبارزه با ظلم و ستم و دفاع از مظلومیت پایه ریزی کرده است.
وی به حماسه بسیج در دوران دفاع مقدس اشاره کرد و افزود: بسیج در دوران هشت سال 
دفاع مقدس در تمامی عملیات ها حضور مؤثر و پررنگی داشته است، اکثر شهدای ما با 
لباس بسیجی در میدان نبرد با رژیم بعث عراق جنگیدن و حماسه های جاویدانی را خلق 

کردند که بی شک در هیچ کجای تاریخ جهان نمونه و مثلی ندارد.
دیدار مسئولین با ایثارگران البرزی در هفته بسیج

دبیر شورای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت استان البرز در ادامه با اشاره مهم ترین برنامه های 
اداره کل به نیا شهید و امور ایثارگران استان البرز در هفته بسیج گفت:ادای احترام بسیجیان 
به مقام شهدا در گلزارهای شهدا و تجدید میثاق با آرمان های انقلاب اسلامی و همچنین 
دیدار جمعی از مسئولان لشگری و کشوری با ایثارگران و تجلیل از آنان از محوری ترین 

برنامه های هفته بسیج در بنیاد استان البرز است.
وی افزود:تبلیغات محیطی، تجلیل از بسیجیان نمونه، برگزاری مسابقات فرهنگی و 
ورزشی، مشارکت همکاران کار خیر و پسندیده اهدای خون، برگزاری برنامه کوهپیمایی 
بسیجیان، و برپائی نمایشگاه های مختلف از دیگر برنامه های بنیاد شهید و امور ایثارگران 

در هفته بسیج می باشد.
  

مدیرکل میراث فرهنگی گلستان:
نقشه راه مشارکتی برای ساماندهی گردشگری روستای 

زیارت تدوین می شود

گرگان -آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی گلستان گفت: نقشه راه مشارکتی برای ساماندهی گردشگری روستای زیارت 
تدوین می شود محمدجواد ساوری، در جلســه بررسی طرح ساماندهی گردشگری 
روستای زیارت شهرســتان گرگان اظهارکرد: تنها راه خروج از مشکلات اقتصادی و 
اصلی ترین راهکار توسعه استان متناظر با پتانسیل ها و ظرفیت هایش توسعه صنعت 
گردشگری است.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گلستان افزود: 
قرارگاه عملیاتی توسعه گردشگری استان گلستان با دستور استاندار گلستان تشکیل شده 
و در نخستین گام طرح ساماندهی گردشگری روستای زیارت گرگان در دستور کار این 

قرارگاه قرار گرفت.
وی تأکید کرد: با تشکیل این جلسات با مشارکت دستگاه های اجرایی و خدمات رسان 
و همچنین حمایت های دادگستری استان و دادسرای گرگان به دنبال تدوین نقشه راه 
مشارکتی با توجه به مقررات دستگاه ها برای ساماندهی گردشگری روستای زیارت 

هستیم.
ساوری اضافه کرد: 23 دستگاه اجرایی متولی، ذی نفع و ذی مدخل در امر ساماندهی 
گردشگری روستای زیارت هستند که باید پای کار آمده تا مسائل و مشکلات موجود را 
رفع کنیم.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گلستان بیان کرد: متأسفانه 
تاکنون هیچ کنش گری مثبتی در خصوص ساماندهی روستای زیارت انجام نشده و باید 
ابتدا دستگاه های اجرایی و خدمات رسان زیرساخت های رونق اقتصادی را برای روستای 

زیارت مهیا کرده و پس ازآن از جامعه محلی انتظار همراهی و همکاری داشته باشیم.
وی افزود: در طول 15 سال گذشته طرح توسعه اقتصادی روستای زیارت به نتیجه نرسیده 
و هیچ ادله ای هم برای عدم اجرای طرح های توسعه ای برای جامعه محلی ذکر نشده است.
ساوری گفت: برای رسیدن به راهکاری برای ساماندهی این روستای مهم استان باید طرح 
توسعه اقتصادی این روستا براساس مطالعات دقیق و با پشتوانه کارشناسی تدوین شود 
تا فارغ از هر راهکار و نتیجه ای، اقناع عمومی جامعه محلی انجام شود.مدیرکل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گلستان بیان کرد: بر اساس مطالعه اولیه اگر بتوانیم 
در افق 1410 سالانه 12۷ هزار گردشگر را با ضریب ماندگاری 2.5 روز به روستای زیارت 

جذب کنیم، مسائل اقتصادی این روستا برطرف خواهد شد

 شهردار:
 تمامی پروژه های عمرانی برازجان

 فعال است

بوشــهر -کرم پورنیا،خبرنگاراقتصادســرآمد- با هدف جلب 
رضایت شهروندان و توسعه امکانات و تجهیزات در سطح شهر 

تمامی پروژه های عمرانی شهرداری برازجان فعال هستند.
شهردار برازجان در این خصوص با اشاره به پروژه اجرای دیوار 
حفاظت دره گرمسیری گفت: این پروژه با متراژ 120 متر طول با 
هدف جلوگیری از خسارت سیل به شهروندان و جلوگیری از 

بحران در حال انجام است.
مرتضی قدوســی با بیان اینکه اکنون 22 پروژه عمرانی مهم در 
تمامی محلات سطح شهر به صورت عادلانه فعال است، افزود: 
پروژه دیوار حفاظتی شمال خیابان حماسه، حد فاصل خیابان 
شهید جوان تا میدان شهیدان حسینی مقدم یکی از پروژه هایی 
است که به علت قرار داشتن در کنار معابر عمومی، خیابان و مناطق 
مسکونی از اهمیت خاصی برخوردار است. اکنون این پروژه با 

متراژ 400 متر طول در حال اجرا است.
مرتضی قدوسی با بیان اینکه مسیر حد شمال بلوار غدیر به متراژ 
2500 متر مربع بهسازی )پیاده روســازی( می شود اظهار کرد: 
همچنین سالن همایشات ۷00 نفری تالار فرهنگی شهید سلیمانی 
نیز تاکنون 80 درصد پیشرفت فیزیکی داشته و در صورت تامین 
اعتبار از محل اعتبارات استانی این پروژه مهم و ضروری تا پایان 

سال جاری به اتمام خواهد رسید.
قدوسی با تاکید بر پاکسازی مسیرهای عبور سیل اذعان داشت: 
مسیر های عبور سیل باید از وجود هرگونه موانع پاکسازی و دره 
های فصلی دیوارچینی شوند تا از تشدید خسارت های احتمالی 
سیل در آینده جلوگیری شود؛ هر ساله با شروع فصل بارش ها 
شاهد آبگرفتگی معابر و ورود آب دره فصلی به منازل شهروندان 
در محله کمال آباد بودیم. اما با اجرای دیوار حفاظتی دره فصلی 

به میزان 500 متر طول این مشکل برای همیشه رفع می شود.
شــهردار برازجان در خصوص دیگر پروژه های عمرانی فعال 
سطح شهر خبر داد: با توجه به شروع بارش های فصلی یکی از 
عمده فعالیت های این حوزه آمادگی در برابر حوادث و بحران 
های ناشی از بارش های سیل آسا و دفع آب های سطحی است. 
ایجاد و اصلاح شبکه هدایت آب های سطحی در مناطق مختلف 
شهر به منظور رفع مشکلاتی نظیر آبگرفتگی معابر که در فصول 
پربارش گریبانگیر برخی نقاط در سطح شهر می شود حائز اهمیت 
است؛ از این رو فرایند اصلاح کانال دفع آب های سطحی و رفع 
مشکل آبگرفتگی معابر در سطح شهر به متراژ 12 هزار متر طول 

به سرعت در حال انجام است.
قدوسی از پوشش سقف کانال دفع آبهای سطحی  مابین میدان نور 
تا میدان مقاومت و ایجاد پیاده راه خبر داد و افزود: این پروژه به 
میزان 2200 متر مربع با هدف ایجاد امنیت و جلوگیری از خطرات 

و حوادث ناگهانی و تسهیل در عبور و مرور احداث شده است.

جلسه قرارگاه عملیاتی آب شرب کرمانشاه 
برگزار شد

کرمانشاه -کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-نشست هفتگی قرارگاه 
عملیاتی بررسی وضعیت آب شرب شهر و استان کرمانشاه به 
ریاســت دکتر منوچهر فخری معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری و با حضور مدیران عامل شرکتهای آب وفاضلاب 
و آب منطقه ای و دیگر دســتگاه های مرتبط در اســتانداری 

برگزار شد.
 از موضوعات مطرح شــده در این جلســه تأمین آب شرب و 
ساماندهی منابع تأمین آب شهر کنگاور است که دکتر رضا داودی 
مدیرعامل آبفا طی سخنانی بر لزوم ساماندهی چشمه ها و منابع 
آب با اقدامات ســلامت محور جهت اطمینان از بهداشت آب 

تأکید کرد.
نشســت هفتگی قرارگاه عملیاتی بررسی وضعیت آب شرب 
کرمانشاه با موضوع ســاماندهی منابع تأمین آب شهر کنگاور، 
برخورد با چاه های غیرمجاز و ساماندهی و حذف فاضلاب از 

قره سو تشکیل شد.
در این نشست که به ریاست دکتر منوچهر فخری معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری و باحضور اعضای کارگروه در استانداری 
تشکیل شد، موضوعاتی چون ساماندهی منابع تأمین آب شهر 
کنگاور، برخورد بــا چاه های غیرمجاز و حــذف فاضلاب از 

رودخانه قره سو مورد بحث و بررسی قرارگرفت.
دکتر رضا داودی مدیرعامل آبفا اســتان طی سخنانی با تأکید 
برلزوم ساماندهی چشمه ها و منابع آب با اقدامات سلامت محور 
جهت اطمینان از بهداشت آب گفت: باتوجه به اینکه سلامت 
و بهداشــت آب باید به صورت مرتب و مستمر سنجش شود، 
اقدامات مربوط به ساماندهی منابع جدید تأمین آب کنگاور باید 

براین اساس انجام شود.
وی همچنین درخصوص راه اندازی ایستگاه پمپاژ جهت حذف 
فاضلاب از رودخانه قره ســو توضیحاتی ارائه داد و تأکیدکرد: 
درحال حاضر ایســتگاه پمپاژ با فعالیت چند دستگاه پمپاژ راه 

اندازی شده و مشغول حذف فاضلاب از این رودخانه می باشد.
به گفته مدیرعامل آبفای استان کرمانشاه ایستگاه پمپاژ مذکور با 

افزایش دستگاههای پمپاژ دردست تکمیل است.
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اخبار

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-قائم مقام مهندسی 
گروه بهمن  علی پور ابراهیم  در حاشیه شانزدهمین نمایشگاه خودرو 
اصفهان گفت: توسعه این گروه در دو شرکت بهمن دیزل و بهمن موتور با 

جدیت پیگیری می شود.
وی در خصوص افزایش داخلی سازی محصولات بهمن موتور یادآور شد: 
خط ساخت بدنه فیدلیتی با ظرفیت تولید 200 دستگاه در روز راه اندازی 
شده است و خط ساخت بدنه دیگنیتی نیز نصب شده و در مرحله تولید 

آزمایشی و تنظیمات نهایی است.
پورابراهیم در خصوص ظرفیت تولیدی این خطوط گفت: این خطوط 
توانایی تولید 100 دستگاه در شیفت را دارند بنابراین از این پس ما نیازی به 

واردات بدنه ساخته شده نخواهیم داشت.
پورابراهیم با نوید راه اندازی خط ســاخت بدنه سواری سدان ریسپکت 
گفت: سومین خط ساخت بدنه در بهمن موتور به سواری سدان ریسپکت 
اختصاص یافته است که تا انتهای آذر ماه به مرحله پیش تولید می رسد و به 
نحوی برنامه ریزی شده که تا پایان بهمن ماه بدنه این خودرو تماما در بهمن 

موتور ساخته شود.
وی در رابطه با توسعه خطوط ساخت بدنه یادآور شد: سالن توسعه خط بدنه 
شماره دوم کلنگ زنی شده و تا پایان امسال با هشت هزار متر زیربنا به اتمام 
می رسد. وی افزود: بهمن موتور برنامه تولید چند خودروی دیگر را دارد که 
جزئیات آن اطلاع رسانی خواهد شد اما در بین این محصولات خودروهای 

اقتصادی نیز در نظر گرفته شده است.
وی در خصوص توسعه زیرساخت های بهمن موتور گفت: سال آینده 
زیرســاخت های بهمن موتور با هدف افزایش ظرفیت تولید به 60هزار 
دستگاه تکمیل خواهد یافت که این زیرساخت ها برای سالیان متمادی قابل 

بهره برداری خواهند بود.
قائم مقام مهندسی گروه بهمن  به گواهی اسقاط به عنوان مشکل بزرگ در 
راه تحویل محصول به مشتری اشاره کرد و گفت: امروز بیش از ۷50 دستگاه 

خودرو تجاری در انبار بهمن دیزل اماده تحویل و معطل گواهی اسقاط است.   
وی در همین رابطه افزود: قانون گواهی اسقاط متناسب تولید به روز نبوده و 

همین امر باعث دپوی محصولات شده است.
پورابراهیم با اشاره به اجرای برنامه های توسعه ای در بهمن دیزل یادآور 
شد: خط رنگ وانت کارا در بهمن دیزل راه اندازی شده است. امروز به طور 
کامل خط مونتاژ این وانت در بهمن دیزل است هرچند همچنان مالکیت 
این خودرو در اختیار بهمن موتور است. ظرفیت تولید این وانت در بهمن 

دیزل به روزانه یکصد دستگاه رسیده است.
قائم مقام مهندسی گروه بهمن  در خصوص روند داخلی سازی و افزایش 
تولید کشنده امپاور گفت: امپاور از محصولات استراتژیک بهمن دیزل است. 
ظرفیت خط تولید این کشنده ده دستگاه در شیفت بود که خط دوم آن با 
ظرفیت 20 دستگاه در شیفت در حال ساخت است که تا پایان سال آماده 

بهره  برداری است.

 Original( وی در خصوص راه اندازی خط تولید تجهیــزات اصلی
equipment manufacturer)OEM گفــت: در برنامه هــای 
توسعه ای، کاربری محصولات در روند اصولی تر انجام خواهد گرفت. به 

همین خاطر خط تولید OEM را راه اندازی کردیم.
پورابراهیم در تشریح اهمیت راه اندازی خط OEM گفت: در حال حاضر 
کاربری سازی کامیون ها توسط واحدهای مستقل دیگری انجام می شود که 
این مساله سبب دستکاری سیستم های خودرو را از حالت تنظیمات اصلی 
کارخانه خارج می کند. اما راه اندازی این خط ایمنی و کیفیت کاربری را 

افزایش می دهد.
در شانزدهمین نمایشگاه صنعت خودرو  شرکت های خودروسازی از جمله 
کرمان موتور، مدیران خودرو، گروه بهمن، خودروسازی فردا، آرین پارس 
موتور، زامیاد، دیار خودرو، شایان دیزل، آریا دیزل و مجتمع صنعتی پیلسان 

در این نمایشگاه حضور دارند.

شهردار اراک:

در ساخت و سازهای غیرمجاز  پیشگیری 
بهتر از رفع تخلف است

اراک-غلامی،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار اراک گفت: پیشگیری و 
جلوگیری از ساخت و سازهای غیر مجاز در شهر از موضوعاتی است که 
مدیریت شهری با جدیت آن را مورد توجه و در دستور کار قرار داده است.
دکتر علیرضا کریمی در جلسه تودیع و معارفه مدیریت پیشگیری و رفع 
تخلفات شهری اظهار داشت: یکی از معضلات کنونی شهرها ساخت و 
سازهای غیر قانونی است که نه تنها باعث هدررفت بیت المال در برخورد با 
این امور می شود بلکه خسارت های جبران ناپذیر مالی و حتی جانی بعلت 
رعایت نکردن اصول فنی در مقاوم ســازی ساختمان به عاملان اینگونه 

تخلفات وارد خواهد کرد.
شهردار اراک تاکید کرد: در ساخت و سازهای غیرمجاز، باید به موضوع 
پیشگیری بیشتر از رفع تخلف توجه شود و با انجام یک کار مطالعاتی توسط 
مدیران و نیروهای شهرداری که تجربه کاری دارند به صورتی برنامه ریزی 
شود که شاهد تخلف و ساخت و ســازهای غیرمجاز در شهر نباشیم و 

اگرهم باشد به صورت موردی و ناچیز باشد.
کریمی خاطرنشــان کرد:در بحث نیروهای مدیریت پیشگیری و رفع 
تخلفات شهری باید به سالم سازی افراد توجه شود و مدیریت این اداره 
نیز خط مقدم نظارت و گشت زنی در شهر باشد.همچنین باید به این نکته 
توجه داشت در هنگام رفع تخلف ســاخت و سازهای غیرمجاز باید با 

شهروندان با احترام برخورد شود.

 اراک-غلامی،خبرنگاراقتصادسرآمد-دکتر محمد جوانبخت 
معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا در سفر به استان مرکزی به 
همراه دکتر فرزاد مخلص ائمه استاندار استان مرکزی و دکتر 

محمد حسن آصفری نماینده مردم شهرستانهای اراک ،خنداب 
و کمیجان و جمعی از مسئولین استانی از مجموعه تصفیه خانه 

های فاضلاب کلانشهر اراک و روند اجرای طرح های آبرسانی از 
جمله مجتمع آبرسانی امیر کبیر به 34 روستای استان بازدید نمود.

دکتر جوانبخت معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا که صبح امروز 
به استان مرکزی سفر کرد در بازدید از تصفیه خانه فاضلاب شهر 
اراک ،با اشــاره به تولید بیش از 1100 لیتر پســاب در این تصفیه 
خانه بر ضرورت استفاده از این ظرفیت برای تامین آب در بخش 
صنعت،فضای سبز و کشاورزی برای محصولات غیر مثمر تاکید 

نمود.
وی ضمن تأکید بر تسریع در روند اجرای استریم چهارم فاز سوم 
این تصفیه خانــه گفت: تکمیل این تصفیه خانــه در حفظ محیط 
زیست و سلامت شهروندان نقش بسزایی دارد و امیدواریم با بهره 
برداری از این پروژه های زیست محیطی ، مردم شهرستان از اثرات 

ارزشمند آن بهره مند باشند.
معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا در ادامه اظهار داشت: با برنامه 
ریزی مناسب میتوانیم زمینه اســتفاده از پساب و جایگزینی آن به 

جای آب خام را در حوزه های مختلف استان فراهم آوریم.
معاون وزیر نیرو در امــور آب و آبفا بر برنامه ریــزی و پیگیری 
جذب اعتبارات به منظور اجرای طرح فاضلاب و رفع مشکلات 

شهروندان شهر کمیجان در این خصوص تاکید کرد.
جوانبخت با اشاره به الویت وزارت نیرو بر تسریع تکمیل طرح های 
آبرسانی گفت: برخورداری شهرک های شمالی شهر اراک از آب 
سد کمال صالح از جمله موضوعات اصلی در این حوزه می باشد 
و با برنامه ریزی انجام شده اعتبارات این طرح ها تأمین و با اجرا و 
تکمیل رینگ جنوبی شهر اراک شهرک های شمالی شهر اراک نیز 

از آب سد کمال صالح بهرمند خواهند شد .
معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا ضمــن بازدید از روند اجرای 
مجتمع آبرســانی امیر کبیر به 34 روستای شمالی شهر اراک اظهار 
داشت: آب یکی از محورهای توسعه اســت و تکمیل طرح های 

حوزه آب در اولویت فعالیت های وزارت نیرو قرار دارد.
حشمت اله عباســی مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی نیز با اشاره به ارتقای استریم چهارم فاز سوم تصفیه خانه 
فاضلاب کلانشهر اراک عنوان کرد:در حال حاضر بالغ بر 100 هزار 
مترمکعب فاضلاب وارد تصفیه خانه فاضلاب می شود که بالاتر 
از ظرفیت طراحی اســت و به همین علت شرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزی احداث استریم چهارم فاز ســوم را در دستور کار 

قرار داده است .
وی در ادامه افزود : تا کنون ۷5 درصد این پروژه پیشرفت فیزیکی 
داشــته و برای اجرای کامل فاز چهارم تصفیه خانه فاضلاب شهر 

اراک 40 میلیارد تومان اعتبار مورد نیاز است.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی یادآور شد: پساب 
خروجی تصفیه خانه فاضلاب شــهر اراک 1100 لیتر می باشد که 
100 لیتر از آن برای کشاورزی و 1000لیتر از این پساب برای تغذیه 

تالاب میقان استفاده می شود.
وی تصریح کرد: در حال حاضر این تصفیه خانه با ظرفیت تصفیه 
جمعیتی در حدود چهارصد و هفتاد هزار نفر در شبانه روز در سه 
فاز با فرایند تصفیه برکه تثبیت و لجن فعال متعارف در حال بهره 

برداری می باشد.

معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا :

تسریع در تکمیل طرح های آبرسانی از اولویت های وزارت نیرو می باشد


